
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK 
Datum: 6. 11. 2018 od 15.00 

Místo: Hollar, č. 212 

 

Přítomni: 

Za pedagogickou komoru: 

Mgr. Ing. Olga Angelovská, RNDr. Michal Červinka, Ph.D., PhDr. David Emler, Ph.D.,  

doc. PhDr. Jan Halada, CSc., Ing. Monika Hollmannová, PhDr. Mgr. Jiří Kukačka, Ph.D.,  

 

Za studentskou komoru: 

Mgr. et Mgr. Markéta Havelková, PhDr. Karel Höfer, Mgr. Veronika Macková, Ondřej Sýkora,             

Mgr. Sandra Štefaniková, Mgr. Martina Topinková 

 

Omluveni: Bc. Miroslav Čermák, PhDr. Ondřej Ditrych, MPhil., Ph.D., Mgr. Karolína           

Musilová, PhDr. Vilém Novotný, Ph.D., Mgr. Anna Shavit, Ph.D. 

 

Dále nepřítomni: PhDr. Kamil Švec, Ph.D.  

 

Hosté: děkanka FSV UK PhDr. Alice Němcová Tejkalová, Ph.D., proděkan pro vědu a             

výzkum prof. PhDr. Jaroslav Kučera, CSc., proděkan pro studijní záležitosti doc. PhDr.            

Ladislav Krištoufek, Ph.D., proděkan pro koncepci a kvalitu studia PhDr. Petr Bednařík,            

Ph.D., proděkan pro rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D., tajemník fakulty Mgr. Tomáš             

Gec, vedoucí oddělení projektové podpory a investic Ing. Jan Kindermann 

 

1. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého zasedání AS FSV UK  
 

Předseda senátu David Emler uvítal přítomné senátorky, senátory, členy vedení a hosty.  

Senátorky a senátoři se následně dohodli na změně programu zasedání AS FSV UK. 

 
Usnesení č. 1: AS FSV UK schvaluje upravený program zasedání 6. 11. 2018. 

Pro: Angelovská, Červinka, Emler, Hollmannová, Kukačka, Havelková, Höfer, Macková,         

Sýkora, Štefaniková, Topinková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 



Zápis z minulého zasedání byl standardně rozeslán k připomínkám, které byly následně            

zapracovány. 

 
Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání 2. 10. 2018. 

Pro: Angelovská, Červinka, Hollmannová, Kukačka, Havelková, Höfer, Macková, Sýkora,         

Štefaniková, Topinková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Emler 

Schváleno 
 

2. Zprávy z komisí AS FSV UK 
 

Ekonomická komise 
Komise se sešla dnes (6. 11. 2018) před zasedáním AS FSV UK, projednávali principy              

rozdělování dotací na FSV, připomínky ke kontrole roku 2017, čerpání rozpočtu v roce 2018,              

hlasovali o předsedovi komise. Předsedkyní ekonomické komise byla zvolena Ing. Monika           

Hollmannová. 

 

Legislativní komise 
Komise se sešla 25. října 2018. Vypořádali připomínky vznesené z AS UK, většinu             

zapracovali, několik připomínek zůstalo k jednání. Předseda legislativní komise nebyl          

zvolen, statutárním orgánem zůstává Vilém Novotný jako místopředseda komise 

 
Studijní komise 
Komise se osobně nesešla, konzultovala po emailu. 

 

Komise pro rozvoj  
Komise se nesešla. 

Michal Červinka navrhl rozpuštění komise. Karel Höfer si nemyslí, že je nutné komisi rušit a               

dodává, že kdyby bylo potřeba, komise se sejde. Hlasování o rozpuštění komise pro rozvoj              

se odložilo na příští zasedání. 

 

 

 

 



3. Informace vedení FSV UK 
 

Paní děkanka informovala o proběhlých výběrových řízeních na ředitele IMS FSV UK, IPS             

FSV UK a IES FSV UK a vedoucí Centra jazykové přípravy. Vedoucí CJP byla jmenována               

Mgr. Lucie Poslušná, ředitelem IMS doc. Tomáš Nigrin, za IPS obhájil svůj post dr. Petr               

Jüptner a za IES doc. Martin Gregor. 

V pátek 19. 10. 2018 se konala ve Vlasteneckém sále diskuse s Markem Greenem z USAID.                

FSV společně s Velvyslanectvím Spojených států amerických uskutečnily toto prestižní          

setkání. 

Bylo vydáno opatření ke vzniku Herzl Center of Israel Studies (HCIS), přípravu za FSV              

koordinovala proděkanka pro zahraniční styky Zuzana Kasáková.  

Proběhlo výběrové řízení na nového vedoucího Oddělení zahraničních styků, výsledky          

budou vyhlášeny do týdne. 

Děkanka dále pogratulovala všem řešitelům, kterým se podařilo uspět v soutěži ÉTA TA ČR,              

jmenovitě PhDr. Václav Moravec, Ph.D. et Ph.D., PhDr. Petr Jüptner, Ph.D., PhDr. Jan             

Křeček, Ph.D., JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D., Mgr. Barbora Spalová, Ph.D.  

Proděkan Krištoufek provedl náhodnou kontrolu předmětů v SIS, zaměřenou na podrobné           

informace ohledně hodnocení předmětů a možných kolizí s OD 2017/2018, kontrolu provedl            

osobně. Výsledky nebyly příliš přesvědčivé, pravděpodobně se vydá metodický pokyn, kde           

bude specifikováno, co má předmětová stránka v SIS obsahovat. Snaží se posouvat ve             

vstřícnosti ke studentům, aby našli informace, tam kde je mají najít a aby vše bylo v                

centrálním systému. 

Michal Červinka a Malvína Krausz Hladká konzultovali poplatky a slevy v cizojazyčných            

programech. Zmínil, že nemůže najít opatření děkana, které se týká tohoto tématu. Paní             

děkanka informovala, že se jedná o opatření rektora, nikoli o opatření děkana, na úrovni              

fakulty pak o metodický pokyn. 

 

4. Studentské peníze 
 

Karel Höfer informoval o zasedání, které proběhlo v pátek 2. 11. 2018 v počtu šesti členů. 

Celkem bylo požádáno o 34 projektů ve výši téměř 300.000 Kč. Podpora byla schválena  

u 30 projektů a celková schválená částka k rozdělení činí 166.550 Kč. 

Mimořádně úspěšným žadatelem je E-klub, který zaznamenal rekordní úspěch. 

 
 



 
Usnesení č. 3: AS FSV UK bere na vědomí rozdělení prostředků ze studentských peněz.  

Pro: Angelovská, Červinka, Emler, Hollmannová, Kukačka, Havelková, Höfer, Macková,         

Sýkora, Štefaniková, Topinková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 
 
Proběhla debata o financování studentských akcí na IES: Michal Červinka, Karel Höfer,            

Markéta Havelková, Monika Hollmannová. 

 

Usnesení č. 4: AS FSV UK vyzývá vedení institutů, především IES, k podpoře aktivit jejich               

studentských spolků, zejména akcí a činností, kterými studenti pomáhají propagovat  

a rozvíjet jednotlivé instituty. 

Pro: Havelková, Höfer, Macková, Sýkora, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Angelovská, Červinka, Emler, Hollmannová,  Kukačka, Topinková 

Neschváleno 
 
5. Změna harmonogramu 
 

Proděkan Krištoufek upozornil na potřebu upravit harmonogram akad. roku FSV UK, který            

uvádí špatné datum sportovního rektorského dne UK. Dále je nutné sladit termín            

zaevidování tezí závěrečných prací s termínem odevzdání již vypracovaných závěrečných          

prací. 

 

Usnesení č. 5: AS FSV UK schvaluje změnu harmonogramu: posun sportovního dne UK ze              

7. května 2019 na 14. května 2019 a termín zaevidování odevzdaných tezí a projektů do SIS                

UK z 24. května 2019 na 31. května 2019.  

Pro: Angelovská, Červinka, Emler, Hollmannová, Kukačka, Havelková, Höfer, Macková,         

Sýkora, Štefániková, Topinková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno  
 



6. Volby do AS FSV UK a AS UK  
 

David Emler informoval o nutnosti domluvit se na složení volební komise pro volby do AS               

FSV UK a AS UK. Proběhla debata o tom, že předseda AS FSV UK apeloval na všechny                 

ředitele institutů, aby jmenovali své členy volební komise, ale jak Karel Höfer upozornil,             

kromě IPS, na výzvy žádné vedení institutů nereagovalo.  

David Emler navrhl, aby centrální volební komise byla složena z přítomných senátorů a             

senátorek, přičemž členem volební komise mohou být jen ti senátoři a senátorky, kteří již              

nechtějí kandidovat. Kandidát nemůže být současně členem volební komise. Jako členové           

volební komise se přihlásili Monika Hollmannová, Ondřej Sýkora a Sandra Štefaniková. 

Karel Höfer požádal vedení fakulty o drobné obdarování členů volebních komisí formou            

propagačních předmětů či menšího finančního obnosu. Děkanka poukázala na to, že toto by             

se mělo řešit na úrovni institutů, nikoliv celé fakulty. Monika Hollmannová potvrdila, že na              

IES to vždy hradil institut. 

 
Usnesení č. 6: AS FSV UK jmenuje komisi pro tajné hlasování ve složení Mgr. Ing, Olga                

Angelovská, RNDr. Michal Červinka, Ph.D., Mgr. Veronika Macková. 

Pro: Emler, Hollmannová, Kukačka, Havelková, Höfer, Sýkora, Štefániková, Topinková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Angelovská, Červinka, Macková 

Schváleno 
 

Usnesení č. 7: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Jany Prokopjukové členem             

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 8: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Bc. Michaely Štefánikové členem              

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 



 

Usnesení č. 9: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Bc. Nikoly Fejkové členem              

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 10: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Marka Boňka členem volební              

komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 11: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Františka Novotného členem             

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 12: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Bc. Barbory Buřičové členem              

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 13: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Mgr. Jakuba Šindeláře členem              

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 



 

Usnesení č. 14: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Bc. Arnošta Mertlíka členem              

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 15: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Dany Markové členem volební              

komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 16: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování: Bc. Oleksandra Yaklyushyna             

členem volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 17: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Dominika Šebka členem volební              

komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 18: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Bc. Adély Sílešové členem              

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 



Usnesení č. 19: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Niny Ságové členem volební              

komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 20: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Kristýny Jelínkové členem             

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 21: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Mgr. Martina Kohúta členem              

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 22: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Mgr. Jakuba Záhory, Ph.D.              

členem volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 23: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování PhDr. Michaela Romancova,             

Ph.D. členem volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 



Usnesení č. 24: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Ing. Moniky Hollmannové             

členem volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 

 

Usnesení č. 25: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Mgr. Sandry Štefanikové členem              

volební komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 

Schváleno 

 

Usnesení č. 26: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Ondřeje Sýkory členem volební              

komise pro volby do AS FSV UK a AS UK. 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 

Schváleno 

 

Usnesení č. 27: AS FSV UK schvaluje návrh na jmenování Ing. Moniky Hollmannové             

předsedkyní volební komise pro volby do AS UK. 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Schváleno 
 

David Emler představil návrh formuláře pro jmenování kandidátů k volbám AS FSV UK a AS               

UK, formulář byl připomínkován Jiřím Kukačkou a Michalem Červinkou. Na základě jejich            

připomínek byl formulář upraven tak, aby splňoval veškeré požadavky stanovené Volebním           

řádem AS FSV UK.  

 

Karel Höfer navrhl, že by měla proběhnout koordinační schůze volební komise AS FSV UK,              

kde by byl zvolen předseda volební komise. Požádal předsedu AS FSV UK, aby společně  



s Monikou Hollmannovou (předsedkyní volební komise pro AS UK) zorganizovali schůzi           

volební komise a zajistili všechny materiály potřebné k volbám. Zároveň bylo navrženo, aby             

na webových stránkách AS FSV UK byl odkaz na volby 2018. 

 
Usnesení č. 28 : AS FSV UK doporučuje kandidátům do AS FSV UK a AS UK, aby  

k prezentaci svého volebního programu využili zejména webové stránky Akademického          

senátu FSV UK. 

Pro: Angelovská, Červinka, Emler, Halada, Hollmannová, Kukačka, Havelková, Höfer,         

Macková, Sýkora, Štefániková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 
 

Na základě tohoto podnětu byl na fakultní stránky vložen microsite k volbám do AS FSV UK                

a AS UK. 

 

7. Předávání ocenění Zlatý kurz FSV UK  
 

Ladislav Krištoufek krátce poděkoval za možnost předávat ceny Zlatý kurz za letní semestr             

2017/2018 během zasedání AS FSV UK. Po krátkém úvodu začal pan proděkan společně s              

paní děkankou předávat jednotlivá ocenění. Proděkan poděkoval všem vyučujícím za          

vynikající práci. Zároveň přislíbil, že zapracují na tom, aby byla do budoucna větší             

návratnost vyplněných dotazníků k hodnocení studia. 

 

8. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia v akademickém roce         
2019/2020  

 
Proděkan Bednařík představil podmínky přijímacího řízení do doktorského studia v          

akademickém roce 2019/2020. Zdůraznil, že všechny podmínky prošly několikanásobnou         

kontrolou ze strany rektorátu. Podmínky jsou co nejvíce specifikované tak, aby v nich bylo co               

nejméně nejasností. 

Studijní komise podmínky projednala a neměla žádné připomínky. 

 

Usnesení č. 29 : AS FSV UK schvaluje Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia  

v akademickém roce 2019/2020. 



Pro: Angelovská, Červinka, Emler, Halada, Hollmannová, Kukačka, Havelková, Höfer,         

Macková, Sýkora, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 
 

 

9. Smlouva o dílo na vyhotovení projektové dokumentace a provedení stavby          
„Rekonstrukce a přístavba Areálu UK Jinonice“  

 

Proděkan Karásek představil nového projektového vedoucího pana Ing. Kindermanna.  

Popsal probíhající jednání ohledně smlouvy. Informoval, že bude realizována jedna veřejná           

zakázka místo dvou, tím se ušetří čas, tak aby byl areál dostavěn do roku 2021. Ve                

smlouvě zůstává rezerva pro kolaudaci a případnou nápravu reklamací, před deadlinem pro            

finální realizaci projektu. Smlouva byla pečlivě několikrát čtena mnoha stranami. 

Pokud bude smlouva schválena AS FSV UK, poputuje na kolegium rektora a následně na              

AS UK. Zakázka má být realizována od března 2019. 

Předseda následně otevřel volnou diskuzi k tomuto tématu. Karel Höfer se zeptal, zda byly              

všechny požadavky a připomínky zapracovány do smlouvy. Proděkan Karásek odpověděl,          

že smlouva byla vystavěna tak, aby byla v uspokojivé formě pro všechny strany a nyní už by                 

k ní neměly být žádné připomínky. Nezůstalo v ní nic kontroverzního. Karásek zároveň             

dodal, že díky tomu, že pro smlouvu nebyly použity mezinárodní podmínky FIDIC, ale             

právníci administrátora zakázky smlouvu vypracovali sami, tak ji znají lépe, než dodavatel            

stavby, což je jistá výhoda. Pan Kindermann poděkoval JUDr. Pavlové, právničce fakulty,            

která má na smlouvě také velkou zásluhu. 

Senátor Kukačka se zeptal, zda advokátní kancelář přebírá zodpovědnost za formální chyby            

ve smlouvě, zda by případně nehrozily sankce pro fakultu. Paní děkanka dodala, že             

advokátní kancelář má primárně rámcovou smlouvu s rektorátem, ne s fakultou, v čemž             

spatřuje záruky ze strany univerzity. Proděkan Karásek dodal, že právní kancelář Havel &             

Partners, zhotovitel smlouvy, který je administrátorem veřejné zakázky, ručí za to, že            

dokument je formálně správně, pokud by došlo ke škodám v důsledku smlouvy, zodpovídal             

by za to zpracovatel smlouvy. 

 

Usnesení č. 30: AS FSV UK na návrh děkanky fakulty souhlasí s plánovaným uzavřením              

smlouvy o dílo na realizaci rekonstrukce a přístavby Areálu UK Jinonice. 



Pro: Angelovská, Červinka, Emler, Halada, Hollmannová, Kukačka, Havelková, Höfer,         

Macková, Sýkora, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 
10. Statut Mezinárodní rady Fakulty sociálních věd UK  

 
Proděkan Kučera představil návrh pro zřízení Mezinárodní rady Fakulty. Informoval, že v            

této oblasti budeme zcela noví. Dohodli se na pětiletém funkčním období rady s             

předpokládanou lhůtou provádění hodnocení tvůrčí činnosti. Cílem bylo připravit jednoduchý          

předpis. 

Žádná komise se k tomuto bodu nevyjádřila.  

 
Usnesení č. 31 : AS FSV UK bere na vědomí zřízení Mezinárodní rady FSV UK a návrh                 

jejího statutu 

Pro: Angelovská, Červinka, Emler, Halada, Hollmannová, Kukačka, Havelková, Höfer,         

Macková, Sýkora, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Vzato na vědomí 
 

11. Různé 
 

Michal Červinka položil dotaz, zda může student získat výpis zkoušek ze SIS s tím, aby v                

něm byly zaznamenány jen finální výsledky zkoušek, tedy bez opakovaných pokusů. A            

zároveň, zda je možné tento výpis získat v průběhu akademického roku a nebo jen na jeho                

konci. Dotaz vyšel z konzultace s OZS, jelikož jde o podnět od studenta cizojazyčného              

programu. Proděkan Krištoufek odpověděl, že SIS či jakýkoliv jiný systém vydává a bude             

vydávat pouze úplné informace o průběhu studia. Dále pak, že možnost získat výpis v              

průběhu akad. roku existuje a že výpis obsahuje informace o systému hodnocení. Michal             

Červinka požádal, aby byla větší informovanost mezi OZS a SO. Na situaci vedení pracuje. 


